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(57) Abstract:

(EN): Embodiments of the present application disclose a video enhancement control method, device, an electronic equipment
and a storage medium. The method includes: when detecting that it isin the video playing state, obtaining the video content of
the played video; identifying the type of the played video based on the video content; determining whether the type is the target
type; if determining as the target type, performing video enhancement on the played video. The method achieves determining the
video type according to the video content of the played video, determining whether to perform video enhancement on the played
video by further determining whether the type is the target type, thereby improving the flexibility of the starting mode of video
enhancement.

(FR): Laprésente invention porte, selon des modes de réalisation, sur un procédé de commande d'amélioration de vidéo, sur un
dispositif, sur un équipement électronique et sur un support d'informations. Le procédé consiste : lorsqu'il est détecté qu'il se trouve
dans I'état de lecture vidéo, a obtenir le contenu vidéo de lavidéo lue ; aidentifier le type de lavidéo lue sur la base du contenu
vidéo ; adéterminer s letype est letypecible; Sil est déterminé que c'est le type cible, a effectuer une amélioration vidéo sur la
vidéo lue. Le procédé permet de déterminer le type de vidéo selon le contenu vidéo de lavidéo lue, de déterminer sil faut, ou non,
effectuer une amélioration de vidéo sur lavidéo lue en déterminant en outre si le type est le type cible, ce qui permet d'améliorer la
flexibilité du mode de démarrage de |I'amélioration de vidéo.
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